
Styrelsemöte Hässleholm Hundungdom 190410


Närvarande: Annika Ericsson, Jennifer Persson, Petra 
Lindström, Magdalena Nilsson, Linda Lidgren & Monica 
Avenmark


1. Mötet Öppnat

2. Några från styrelsen var på möte tillsammans med 

Hässleholm Brukshundklubb angående att vara på samma 
anläggning tillsammans. Kommer ha ett möte till i Höst.


3. Monicas förslag är att få bort swish så mycket som möjligt 
då det är en stor kostnad. Vi ska fortsätta att ha swish på 
tävlingar.


4. För närvarande har vi två Nordeakonton och två 
företagskonton. Vi har ett Nordeakonto där vi endast får in 
folkspelpengar och ett framgångskonto. Förslag är att vi 
ska skaffa ett bankkort och ha på klubben.


5. Styrelsen godkänner att vi tar bort ett Företagskonto och 
ett Nordeakonto så att vi endast har ett Framtidskonto och 
ett Företagskonto.


6. Vi ska lägga in Årsprotokoll på hemsidan.

7. Viktigt att vi skriver från vem och vad vi Swishar för. 

8. Förslag att vi ska uppdatera styrelsen på hemsidan.

9. Styrelsen har godkänt att kassören införskaffar en dator att 

använda till bokföring samt klubbens ekonomi.




10. Petra ska kolla upp olika förslag gällande 
kommunikationen mellan alla kommittéer och styrelsen, för 
ett enklare samarbete. 


11. Kolla med Berit om att införskaffa kompostgaller till 
klubben.


12. Styrelsen vill sätta mål. Styrelsens mål är att vi ska öka 
engagemanget på klubben.


13. Linda gav förslag på att vi ska ha en träningstävling kurs, 
där man tränar på att tävla. Linda kommer kolla upp 
möjligheterna och efterfrågan kring detta. 


14. Nästa möte är 190509 18.30

15. Mötet Avslutat



